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Onderwerp: Onveilige verkeerssituatie tijdelijke locatie Tweemaster 

 
Inleiding 
 
 
Bij de tijdelijke locatie van de Tweemaster basisschool is geen officiële oversteekplaats op de Amersfoortsestraatweg in 
Naarden. 
Er is geen VRI installatie of zebrapad. 
Deze situatie is altijd al onveilig geweest voor overstekende kinderen bij NVC en de tennisverenigingen, maar vooral nu met 
de tijdelijke huisvesting van basisscholen, waaronder nu ook vele Oekraïense kinderen die in de dependance gehuisvest zijn. 
Vandaag is er een ongeluk gebeurd met letsel bij een overstekend kind. Wellicht met een Oekraïens kind, dat is niet zeker te 
zeggen. 
Afgelopen half jaar is er al overleg geweest tussen wethouder Schimmel en de Tweemaster over de onveilige oversteekplaats. 
Er is toen door de wethouder aangegeven dat er geen geld is voor het structureel veilig maken van de oversteekplaats. Alleen 
een extra lichtpunt is geplaats op deze plek. 
Als tijdelijke maatregel sluit de Tweemaster tussen 8 en 8.35 uur de eerste ingang af met pylonen zodat auto’s er niet in 
kunnen en de twee ingang moeten nemen 75 meter verder richting de Lunet. 
Dit zorgt overigens voor een heel onveilige situatie doordat auto’s dan bij slecht weer kinderen afzetten voor de ingang en 
dan achteruit moeten rijden of moeten keren tussen alle ouders en kinderen door.  
 
Voor het CDA is deze langdurende onveilige situatie onaanvaardbaar. 
 
1. Is het college op de hoogte van het ongeluk met letsel vandaag? 

2. Is het afsluiten met pylonen van de eerste ingang  toegestaan? Is hier door het college een verkeersbesluit voor 

genomen? 

3. Vind het college ook dat zo spoedig mogelijk een veilige oversteekplaats moet komen met bij voorkeur een zebrapad 

en VRI op de Amersfoortsestraatweg? 

4. Is het college bereid om op korte termijn budget vrij te maken voor het echt veilig maken van de oversteekplaats? 

5. Waarom heeft het college niet eerder gerealiseerd dat deze oversteekplaats onveilig is en hier prioriteit van 

gemaakt? 


